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63/24 Høringer fra Kirkerådet høst 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 06.11.2024 63/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Torsdag 10.oktober mottok saksbehandler en e-post til menighetsrådet fra 
Kirkerådet, med oversikt over hvilke høringer som sendes ut fra høsten 2024, se 
vedlegg. 
 
Kirkerådet har fått tilbakemeldinger fra mange menighetsråd og fellesråd, om at 
høringer er et tungt stoff som rådene ikke alltid ønsker å prioritere. Kirkerådet har 
derfor bestemt at høringene fordeles. Alle råd står fritt til å svare på høringene, men 
ikke alt sendes alle. Det er også slik at de som får en høring tilsendt, står fritt til om 
de vil svare eller ikke. Ingen av høringene som nevnes er sendt direkte til Snertingdal 
menighetsråd. 
 
Svarfrist for alle høringene er 6.desember. Dette er kort frist, og det bør da eventuelt 
opprettes et utvalg som jobber frem svar. Da kan man få til en digital høringsrunde i 
rådet før innsending. 
 
Nedenfor følger en oversikt over de ulike høringene med kirkevergen, - og 
saksbehandlers vurderinger og kommentarer:  

• Høring – rammer for kirkevalget  
• Høring – biskopens tilsyn  
• Høyring – regulering av styringstenesta i Den norske kyrkja i kyrkjeordninga og av 

tilhøvet mellom prestetenesta og verksemda til soknerådet mv.  
• Høring – fellesordninger innen digitalisering, personvern og informasjonssikkerhet 

 
Høring rammer for kirkevalget:  
I høringsbrevet står det:  
Kirkerådet mener det er nødvendig å gjøre endringer i regelverket, noe som også vil 
bety forenklet gjennomføring og reduksjon i ressursbruk. I høringen foreslås blant 
annet at kirkevalget gjennomføres som digitalt valg med begrensede mulighet til å 
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stemme ved oppmøte. Kirkevalget vurderes gjennomført i et annet tidsrom enn det 
offentlige valget. Det foreslås avvikling av Nominasjonskomiteens liste ved valg av 
bispedømmeråd og Kirkemøtet og vektet representasjon fra de ulike bispedømmene i 
Kirkemøtet. Ved menighetsrådsvalg foreslås det å fjerne muligheten til å skrive opp 
valgbare personer på stemmeseddelen. I tillegg er det vurdering av en del temaer 
der Kirkerådet ikke foreslår endring. Det er lagt opp til at Kirkemøtet vil behandle en 
sak om rammer for valget i 2025, etterfulgt av en regelendringssak på Kirkemøtet i 
2026. 
 
 
Kommentar fra kirkevergen: Den norske kirke er en demokratisk folkekirke. Å utvikle 
dette var i sin tid et krav for adskillelse fra Staten. Det er viktigere enn noen gang at 
flest mulig er på banen og deltar i valgene. Først og fremst for at medlemmene da 
står bak de valgte representantene, men også for å synliggjøre at vi er en folkekirke 
med deltakelse fra medlemmene også i valget.  
 
 
Høring biskopens tilsyn: 
I høringsbrevet står det:  
Kirkerådet sender med dette på høring forslag til endringer i regelverk som er knyttet 
til biskopens rolle og ulike funksjoner i Den norske kirke. Forslagene til endringer er 
en følge av vedtak gjort av Kirkemøtet i 2022, 2023 og 2024. 
 
Kommentar fra kirkevergen: Høringen handler om hvordan biskopens rolle foreslås 
endret, blant annet med å flytte biskopens styringsrett over prestene til 
Bispedømmerådet, at biskopen ikke kan gi bindende pålegg til valgte råd, styrke 
biskopen rolle overfor vigslede. Dette kan være en høring flere tenker er vanskelig å 
mene noe om, men ikke desto mindre av stor betydning for organisering av kirka 
framover.  
 
 
Høyring – regulering av styringstenesta i Den norske kyrkja i kyrkjeordninga og 
av tilhøvet mellom prestetenesta og verksemda til soknerådet 
I høringsbrevet står det:  
Høyringa handlar om to saker:  
Den første saka gjeld forslag om ein ny paragraf i kyrkjeordninga for Den norske 
kyrkja. Paragrafen vil stadfeste:  
a) kyrkjelege verv som ei eiga styringsteneste i kyrkja og  
b) «samvirkeprinsippet», om kyrkjelege styringsorgan som eit samvirke mellom valde 
representantar for kyrkjelyden og tenesta med Ord og sakrament.  
 
Den andre saka handlar om tilhøvet mellom prestetenesta og soknerådet, og den 
inneheld forslag om å klargjere i tenesteordninga til prestane at dei er forplikta på dei 
planane og prioriteringane som soknerådet fastset. Denne forpliktinga er innanfor 
ramma av dei gjeremåla som ellers er fastsett for presten i tenesteordninga. I begge 
sakene er det lagt til grunn at regelendringane ikkje inneber realitetsendringar, men 
at dei klargjer gjeldande rett 
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Kommentar fra kirkevergen: Dette kan være litt tungt materiale å sette seg inn i, men 
et kort høringsnotat på 6 sider. Samtidig er det helt essensielt for kirkas organisering, 
verdsetting av de kirkelige verv og prestens rolle i råda.  
 
 
Høring - fellesordninger innen digitalisering, informasjonssikkerhet og 
personvern 
I høringsbrevet står det: 
Høringen gjelder forslag om at Kirkemøtet skal regelfeste hovedtrekkene i dagens 
samstyringsmodell for digitalisering og tilslutningsavtalene til fellesordningen for 
personvern og informasjonssikkerhet. Forslagene gjelder også prinsipper for 
dataforvaltning og at Kirkerådet skal pålegges videre regelarbeid. 
 
Videre åpner forslagene for at digitaliseringsstyret kan gis mandat til å definere hvilke 
systemer som skal være anbefalte fellesløsninger, og hvilke som skal være 
obligatoriske fellesløsninger. Reglene er delt inn i bestemmelser om 
digitaliseringsutvalg, sikkerhetsutvalg for personvern- og informasjonssikkerhet, 
personvernombud, felles behandlingsansvar og dataforvaltning i Den norske kirke.  
Kirkerådet mener disse forslagene er nødvendige for å møte Den norske kirkes 
utfordringer: stadig større krav til effektivisering, en aktiv og inkluderende 
medlemskontakt og at flest mulig av kirkens ressurser brukes til kjerneoppgaver. 
Fellesløsninger og krav til dataforvaltning vil også styrke personvernet og 
informasjonssikkerheten. 
 
Kommentar fra kirkevergen: Denne høringen er oppfølging av vedtak i Kirkemøtet. 
Erfaringen fra andre program og løsninger sier at fellesløsninger står sterkere enn 
individuelle. At kirka nå går ut med dette på høring, er nødvendig og bra. Grunnfeste 
i grasrota er påkrevd for videre jobbing. Uten å forskuttere høringssvar mener 
kirkevergen at rådet bør svare på denne.  
 
 
Oppsummering / anbefalinger 
Saksbehandler har forståelse for at dette er krevende stoff og at det må til en innsats 
for å kunne avgi grundige svar.  
 
I denne saken er det to høringer som kan anbefales å svare på: 

• Høring – rammer for kirkevalget  
o Høringen er praktisk for rådet å ta stilling til 

• Høyring – regulering av styringstenesta i Den norske kyrkja i kyrkjeordninga og av 
tilhøvet mellom prestetenesta og verksemda til soknerådet mv.  

o Å ha en felles, nasjonal løsning for blant annet å administrere frivillige,- vil 
være av stor nytte for fremtidens Norske kirke 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Snertingdal menighetsråd tar informasjonen om høringene til orientering.  
Rådet ønsker å svare på følgende høringer: 

•  
Utvalg som lager utkast til svar og sender på e-post før innsending// eventuelt legger 
ved utkast til svar i menighetsrådsmøtet 4.desember: 
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Møtebehandling 

Menighetsrådsleder, Kjell Skundberg, går igjennom saken og ber medlemmene 
komme med sine innspill. Det fremkommer at høringer generelt er tungt å sette seg 
inn i og ikke det rådet ønsker å bidra med. De som jobber med dette på overordnet 
nivå, forventes å ta de beste beslutningene for kirka.  
 
 
Vedtak  

Snertingdal menighetsråd tar høringene til informasjon og orientering. Høringer er 
tungt å sette seg inn i og lite givende, rådet vedtar å ikke uttale seg.  
 

 

 
64/24 Oppfølging Lys Våken 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 06.11.2024 64/24 

 
 
 
Saksorientering 
Ole Wilhelm Skundberg, eventuelt andre som deltok, oppfordres til å referere fra 
kontaktmøte ved Det Gule huset 28.oktober. 
 
Lene Toppen og Gunn Jorunn Alund er forespurt om de vil være nattevakter ved Lys 
Våken i år, men ingen av de har anledning til å stille.  
 
Det er mulig å dele opp kveld/natt i flere vakter. Fint om rådet forespør venner og 
kjente om de har anledning til å bidra, slik at Lys Våken kan bli gjennomført som 
planlagt. 
 
Forslag til vedtak 
 
Snertingdal menighetsråd har følgende oppdatering i saken/ eventuelt vedtar 
følgende for Lys Våken 30.november – 1.desember: 
 
Nattevakter: 
 
Møtebehandling 

Ole Wilhelm Skundberg refererer fra kontaktmøte med trosopplæringen, heretter kalt 
kirkelig undervisning og læring, ved Det Gule Huset. Skissen for arrangementer er 
den samme som tidligere år. Det blir tilkjørt gluten- og laktosefri lasagne fra Viken. 
Det er usikkert om Musikkbussen kommer i år. Det er kurskveld ved det Gule Huset 
14.november for LupY kl.1800-1845. Frivillig oppfordres til å representere, og Liv 
Anne Lisbakken Normann noterer tidspunktet for å se om hun har anledning til å 
stille. Liv Anne møter også ved Det Gule Huset sammen med LupY 28.november 
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På grunn av matlevering vil staben i Det Gule Huset ha tilbakemelding på tidspunkt 
for når arrangementet starter og at det er folk på plass si kirka. Det er vanlig å starte 
opp kl.1500 
 
LupY-deltagere kan være fra andre sokn enn Snertingdal. 
 
 
Vedtak  

Snertingdal menighetsråd har følgende oppdatering og vedtak for Lys Våken 
30.november – 1.desember kl.1500: 
 

• Fra kl.1345: Eli Aalseth og Ole Wilhelm Skundberg og sokneprest Berit Rinde 
(frem til 2100) 

• Nattevakter fra kl.2200: Liv Anne Normann Lisbakken og Kjell Skundberg 
• Frokost kl.0830-0900: Liv Jorunn Ødegård, Eli og Ole Wilhelm 

 
 

 

 
65/24 Regnskapsrapporter 1-9 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 06.11.2024 65/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Rapportene 1-9 for Snertingdal foreligger og viser et merforbruk med kr 10 024,45  
Balansen viser et merforbruk med kr 13 639,- som skyldes at det er bokført kr 3 615,- 
som inntekt i september, og som ikke har blitt godskrevet banken før i oktober. Dette 
gjelder betaling til Vipps vedrørende menighetsbasaren. 
 
Kontoer i DNB: kr 658 968,- Beløpene er plassert i øremerkede fond med denne 
fordelingen:  
1. Disposisjonsfond kr 369 978,-  
2. Øremerket fond trosopplæring kr 48 522,-  
3. Øremerket fond diakoni kr 69 020,-  
4. Øremerket fond kirkemusikk kr 19 885,-  
5. Øremerket fond menighetsbladet kr 152 792,-  
6. Øremerket fond barn og ungdom kr 12 411,-  
 
Forbruk i perioden for de forskjellige fondene:  
1. Disposisjonsfond merforbruk kr 5 538,61  
2. Øremerket fond trosopplæring mindreforbruk kr 13 885,26 
3. Øremerket fond diakoni mindreforbruk kr 13 487,70  
4. Øremerket fond kirkemusikk merforbruk kr 11 660,05  
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5. Øremerket fond menighetsbladet merforbruk kr 20 198,75 
6. Øremerket fond barn og ungdom forbruk kr 0,-  
 
Hovedtrekkforklaring i perioderegnskapet:  
1. Disposisjonsfond: takkeoffer til eksterne og overføring av disse, aktivitetsbasert 
forbruksmateriell, kontingenter er medlemskap i Kirkens SOS, blomster og 
bankgebyrer, rep. kaffetrakter  
2. Øremerket trosopplæring: forbruksmateriell (mat, dåpskluter), takkeoffer  
3. Øremerket diakoni: loddsalg, forbruksvarer bespisning og aktiviteter, takkeoffer  
4. Øremerket kirkemusikk: inntekter fra Vårkonserten, takkeoffer, tilbakeført dobbel 
bokføring kr 500,- i 2023, innkjøp av lydanlegg og mikrofoner, honorarer ved 
Bedehussangkveld, Amund Tusvik ved langfredag og Liv Ingunn Ødegaard ved 
konfirmasjoner  
5. Øremerket menighetsbladet: aktivitetsbasert forbruksmateriell (papir og blekk), ny 
PC fra Power, porto, trykking, abonnement menighetsbladet, annonseinntekter  
6. Øremerket Ungdom og barn: Ingen bevegelse 
 
Forslag til vedtak 
 
Snertingdal menighetsråd tar regnskapsrapportene for 1.halvår 2024 til orientering 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet nevner merforbruket i menighetsbladet. For at bladet skal kunne 
sendes til de som ønsker dette, pr. nå 116 stk. må abonnenten betale kr 300,- i året 
Blir det ikke betalt strykes abonnenten fra listen. Saksbehandler kontrollerer heretter 
innbetaling mot navn på mottagerne, hvor de som ikke betaler- ikke vil få tilsendt 
bladet. På giroen som følger bladet står veiledende pris kr 200,- og kr 300,- for 
utenbygdsboende, men alle beløp mottas med takk.  
 
Fondene er tidligere foreslått å justere, hvor dette blir tatt opp på nytt nå. 
Eksempelvis å legge frakt til-fra skole-kirke, på konto til menighetsbladet eller flytte 
på midlene utfra hva utvalgene ønsker å satse på. Trosopplæringsutvalget, heretter 
kalt kirkelig undervisning og læringsutvalg, nevner planlegging av påskegudstjeneste 
og aktivitetsdag.  
 
Vedtak  

Snertingdal menighetsråd tar regnskapsrapportene for 1.halvår 2024 til orientering 
Omfordeling av fond blir med som sak i et senere møte. 

 

 
66/24 Forslag til årsbudsjett 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 06.11.2024 66/24 
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Saksorientering 
Budsjettet er styringsverktøyet for menigheten. Denne skal utarbeides slik at man får 
med de økonomiske konsekvensene som aktivitet og tiltak i menigheten innebærer. 
Saksbehandler har gjort sammenligning av regnskapet 2023 og hittil i 2024 som 
grunnlag i forslaget. Aktivitetene går stort sett uten store forskjellen fra år til år. 
Inntektene til menighetsrådet baserer seg i det vesentlige på takkoffer og 
menighetsbasaren. I tillegg forventes et tilskudd fra fellesrådet med kr 6 200,- i 2025 
 
I desember vil takkeoffer bli med som egen sak. Budsjett og takkeoffer henger nøye 
sammen, da budsjettet avgjør ofringer til eget arbeid. Noen poster nevnes for de 
forskjellige prosjektene:  
 
 Prosjekt 10-felles:  

• I 2024 var det ikke satt opp takkeoffer til denne posten. For å inndekke utgiftene i år 
er det satt inn forslag om det skal tas 7 takkeoffer til eget arbeid. Om rådet har andre 
tanker om å innhente midler kan dette justeres i budsjettet. 

• I forslaget er det satt opp til å bruke kr 4 500,- av eget fond 
• Foreslår å sette opp kr 7 000,- ved bespisning til Gullkonfirmanter, utgiftene blir 

dekket av påmeldingsavgift. I 2022 ble det brukt ca. kr 16 000,- for Frivillighetsfesten, 
og etter evaluering av denne ble det notert at servering og opplegg vil variere. 
Dermed er det i forslaget satt inn kr 7 000,- til arrangementet, totalt kr 14 000,- under 
bespisning. 

• Rådet har vedtatt å legge kr 5 000,- for stemming av piano i kirkene  
Prosjekt 11-undervisning/ trosopplæring:  

• Inndekking av konfirmantleir med kr 1 000,- pr konfirmant, potensielt er det 19 
konfirmanter i år, og kan bli en utgift med kr 19 000,- Inndekking med kr 200,- Lys 
Våken pr deltager estimeres med kr 3 000,- Totalt kr 22 000,-  

• Foreslår 16 takkeoffer 
• Rådet kan unngå bruk av fond ved å holde betalende arrangement, eller vedta å ikke 

inndekke beløper som nevnt ovenfor. Kr 16 526,- er her foreslått som bruk av fond 
Prosjekt 12 – diakoni:  

• Det har vært praksis å sette opp et takkeoffer ved diakoniens dag og et ved 
allehelgensdag, men foreslår kun ett takkeoffer i år som settes opp på diakoniens 
dag.  

• Formiddagstreffet gjør at prosjektet har gått godt av seg selv med inntekter ved 
loddsalg.  

Prosjekt 13 – kirkemusikk:  
• Rådet har vedtatt å sette opp kr 20 000,- til honorarer  

• Det har ikke vært store inntektene ved arrangementer i 2024, noe som speiler 2025 
• 7 takkeoffer foreslås 
• Bruk av fond kr 7000,- 

Prosjekt 14 – menighetsbladet:  
• For å få menighetsbladet til å gi ett 0,- resultat er det satt opp til bruk av kr 8 230,- fra 

det øremerkede fondet. 
Prosjekt – barn, - og ungdom: 

• Det er vedtatt at det skal brukes penger fra prosjektet til oppgradering av «barne-
krok» i Seegård kirke i 2024/ 2025 og legges ikke med forslag i budsjettet 
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Det er lagt opp til at det skal være 31 takkeoffer til eget arbeid. Saksbehandler liker 
ikke å foreslå bruk av fond, men for at budsjettet skal gå i balanse er det satt opp 
med bruk av totalt kr 30 756,- fra øremerkede- og disposisjonsfond. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Snertingdal menighetsråd vedtar det foreslåtte budsjettet for 2025/ eventuelt med 
følgende endringer: 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet har ingen innspill til å endre budsjettet. Det er ønske om å få på 
plass små bord som kan anvendes til bønnevandring i kirkerommet. Dette blir med 
som sak i desember og legges ikke i budsjett. 
 
Vedtak  

Snertingdal menighetsråd vedtar det foreslåtte budsjettet for 2025. 
 

 

 

 
67/24 Evaluering Gullkonfirmanter 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 06.11.2024 67/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Jubileet ble gjennomført 6.oktober i Seegård kirke, med 19 påmeldte 
gullkonfirmanter.  
Marsipankaken ble bestilt fra Goman og hentet på Coop i Snertingdal.  
 
7 stk. fra menighetsrådet bidro ved arrangementet og dermed ble det bestilt gryte til 
totalt 26 personer, levert fra Gutta i Dampen.  
 
Svarte leveransene til forventningene?  
Andre erfaringer som er verdt å ta med videre? 
 
Forslag til vedtak 
 
Snertingdal menighetsråd gjør følgende evaluering av gullkonfirmantjubileet 2024: 
 
Møtebehandling 
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Hyggelig arrangement og flere kjøpte også lodd til menighetsbasaren. 
God mat fra Gutta i Dampen, men man kan veksle på å bruke forskjellige 
leverandørene. 
 
Vedtak  

Snertingdal menighetsråd gjør følgende evaluering av gullkonfirmantjubileet 2024: 
• Fortsett å følge samme malen som tidligere, dette fungerer godt 
• Koselige tilbakemeldinger fra deltagerne 
• God mat, men det ble litt lite ris og salat 
• Godt beregnet med kake, det ble igjen et stykke  
• Fint at det ikke er for mye på agendaen slik at det sosiale får god plass 

 

 

 

 
68/24 Evaluering Menighetsbasar 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 06.11.2024 68/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Menighetsbasaren ble gjennomført 27.oktober og rådet gjør en kort evaluering. 
 
Loddsalg: 
Vipps kr 39 030,62 
Kontant kr 10 642,- 
Totalt kr 49 672,62 
 
Ca.60 talte fremmøtte.  
 
Ble det nok kake, mat og drikkevarer? 
Hvordan fungerte trekningen?  
Ble Lykkehjulet suksess? 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Snertingdal menighetsråd gjør følgende evaluering av menighetsbasaren: 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet drøftet saken og evaluerte basaren. Gevinstene ble satt frem tidlig i 
år, mandag samme uke. Noen tilbakemeldinger på at prisen kr.10,- er for mye. 
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Vedtak  

Snertingdal menighetsråd gjør følgende evaluering av menighetsbasaren: 
• Litt få unger, men Lykkehjul skal det fortsettes med, og gjerne høyne prisen 
• Ønsker å få med flere barnefamilier og generelt flere folk 

o rådet må jobbe mer med å reklamere  
• Mellom 1600-1800 var det dødtid, foreslår å åpne basaren kl.1700 
• Menighetsbasaren settes opp for planlegging i junimøtet 
• Loddbøkene deles ut i august 

o Skal prisen ned til kr 5,-?  
• Basaren settes opp som vanlig i oktober 
• Skal det gjøres klar en egen barneloddbok for basardagen?  
• Ha med lokalt innslag fra f.eks. blomsterbutikk, garn/ strikking, annet?  
• Flere alternativer for innslag 

o Pyramide med ball 
o Spill og aktiviteter 
o Pil-kasting 
o Åresalg 

• Annonsere hele programmet godt menighetsbladet 
 

 

 
69/24 Evaluering konfirmasjon 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 06.11.2024 69/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Konfirmasjonsgudstjenestene foregikk 1.september i Seegård kirke, med 1 
konfirmant, - og 15.september i Nykirke med 11 konfirmanter.  
 
Lene Toppen og Britt Stensvold var med konfirmantene med kappeprøving og 
fotografering. 
 
Solist, Liv Ingunn Ødegaard, sang i år som i fjor og er honorert etter faktura med kr 4 
000,-  
Liv Ingunn skrev på fakturaen «Tusen takk for at jeg fikk være med i år også. Så 
koselig!» 
 
Menighetsrådet tar en kort evaluering. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Snertingdal menighetsråd gjør følgende evaluering av konfirmasjon 2024: 
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Møtebehandling 

En fin konfirmasjon ble gjennomført i begge kirkene. Menighetsrådsleder, Kjell 
Skundberg representerte i Seegård, og i Nykirke bidro Hanne Moesgaard Skjesol fra 
trosopplæringen (heretter kirkelig undervisning og læring). Det ble bemerket at det 
ikke var med noen fra kirkelig læring og undervisning i Seegård kirke, og nevnes 
derfor at det bør bestrebes å få til ved alle konfirmasjonsgudstjenestene. Det foregår 
konfirmasjon i flere sokn samtidig, og vil med det være en utfordring på grunn av 
ressursmangel. 
 
Gode tilbakemeldinger fra sangen til Liv Ingunn Ødegaard. Lene Toppen og Britt 
Stensvold var med i selve gudstjenesten.  
 
Rådet er takknemlig for at ungdommen velger kirkelig konfirmasjon. 
 
Konfirmanter i Nykirke har ytret ønske om at de gjerne kunne ha møter oftere i denne 
kirka som de hører til. Sokneprest, Berit Rinde, forteller om det praktiske rundt 
opplegget for konfirmantene og dermed hvorfor flere møter legges til Seegård kirke. 
 
Hva med å engasjere foreldrene til konfirmantene i og rundt konfirmasjonen? Dette 
må eventuelt konfirmantene selv få være med å bestemme. 
 
 
Vedtak  

Snertingdal menighetsråd gjør følgende evaluering av konfirmasjon 2024: 
• Sokneprest, Berit Rinde, savner og ønsker både ris- og ros tilbakemelding fra 

konfirmanter, foreldre, familie og andre fremmøtte. 
• Fint å ha med sang/ musikk i konfirmasjonsgudstjenesten, her må vi gjerne også 

bruke lokale artister. 
 

 

 

 
70/24 Menighetsrådsmøter 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 06.11.2024 70/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Snertingdal menighetsråd har tidligere år lagt opp til 10 møter i året. Om det ikke er 
behov for å avholde møte en måned kan rådet avlyse etter avtale.  
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I forslaget fra saksbehandler er malen fra tidligere brukt, onsdager med møtestart 
kl.1900 Rådet kan gjøre de endringer som ønskes og passer best, både med dag og 
tidspunkt. 
 
Det er tatt hensyn til:  

• Vinterferie uke 9 
• Påske 14.-21.april 
• Høstferie uke 41 
• Felles Diakoniutvalgsmøter: 6.februar og 18.september 

 
Forslag til møtedatoer, onsdager: 5.februar, 5.mars, 2.april, 7.mai, 4.juni, 2.juli 
(eventuelt sent i august eks.20.’ og forskyve septembermøtet), 3.september(?), 
1.oktober, 5.november og 3.desember 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Snertingdal menighetsråd vedtar følgende møtedatoer i 2025: 
5.februar, 5.mars, 2.april, 7.mai, 4.juni, 2.juli, 3.september, 1.oktober, 5.november og 
3.desember 
 
Møtetidspunkt kl.1900-2100 med mulighet for endring ved behov. 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet eniges å ikke ha møte i juli, men setter opp 6.august 
 
Vedtak  

Snertingdal menighetsråd vedtar følgende møtedatoer i 2025: 
5.februar, 5.mars, 2.april, 7.mai, 4.juni, 6.august, 3.september, 1.oktober, 
5.november og 3.desember 
 
Møtetidspunkt kl.1900-2100 med mulighet for endring ved behov. 
 

 
Orienteringssaker 

71/24 Orienteringer november 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 06.11.2024 71/24 
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Saksorientering 
• Vedlegg, brannvern og rutiner for øvelse, og ansvar ved arrangementer 

o Rådet bes om å gjøre seg kjent med innholdet da kirkene brukes til ulike 
arrangement og må gjøre seg kjent med rutinene 

o Når leieavtaler sendes ut fra kirkekontoret, henvises det til at leietager har 
ansvar for å sette seg inn i brannverninstruksene 

o Bruker litt tid i neste møte for å ta en gjennomgang brannvern og rutiner  
▪ Ole Wilhelm Skundberg har ansvaret 

• Utleieavtaler i Snertingdal sokn, vedtak fra 01.02.2023: 
o Ved forespørsel om generell utleie kan enhver sittende menighetsrådsleder få 

henvendelsen fra kirkekontoret slik at denne kan ta umiddelbar kontakt og 
avgjøre med sittende råd. Gjøvik kirkelige fellesråd v/administrasjonen, har 
utfra dette myndighet til å leie ut kirken på vegne av Snertingdal menighet. 

o Ved forespørsel om generell utleie skal enhver sittende menighetsrådsleder få 
henvendelsen fra kirkekontoret slik at denne kan ta umiddelbar kontakt og 
avgjøre med sittende råd. Gjøvik kirkelige fellesråd v/administrasjonen, har 
utfra dette myndighet til å leie ut kirken på vegne av Snertingdal menighet. 

o Arrangementet Livets Høst var meget dårlig informert om og reklamert for til 
råd og sokn. 

• Fellesrådsrepresentant refererer fast fra møter og eventuell annen info fra fellesrådet 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Sakene tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

Kommentarer til orienteringene står under hvert punkt. 
 
Vedtak  

Sakene tas til orientering. 
 

 

 


